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پرسپولیس قهرمانی اش در لیگ نوزدهم را مسجل کرد اما شاید 

این زمان بهترین فرصت باشـــد برای اینکه عیار مدیران ســـرخ را 

سنجید. افرادی که انتقادات زیادی به حضورشان در تیم بزرگی 

مثل پرسپولیس می شود حالا باید در مدت زمانی خاص با برانکو 

و دستیارانش تسویه حساب کنند، با رسیدن رای قطعی بودیمیر 

منابع مالی لازم را جهت تسویه با این بازیکن پیدا کنند، با کالدرون 

و دســـتیارانش قبل از اینکه کار به جاهای باریک کشـــیده شود 

توافق کنند و از همه مهم تر نسبت به تمدید قرارداد بازیکنان تیم 

و جذب نفرات موردنظر کادرفنی برای حضوری پرقدرت در آسیا 

اقدام کنند. هرکدام از این موارد اگر به درستی انجام نشود ممکن 

است به پرسپولیس ضربات جبران ناپذیری وارد کند و از این جهت 

می توان در پایان این اتفاقات به مدیران پرسپولیس نمره قبولی 

یا مـــردودی داد. برای پیگیری امور مربوط به طلبکاران خارجی 

پرســـپولیس با مهدی خواجه وند، معاون حقوقی باشگاه تماس 

گرفتیم و اطلاعاتی کسب کردیم.

پاسخفیفابهدرخواستپرسپولیسیها
پرسپولیسی ها در نامه ای که چند روز قبل به فیفا نوشته بودند، 

درخواســـت این را داشـــتند که مطالبات ایگور پانادیچ و زلاتکو 

ایوانکوویچ از محل درآمدهای پرسپولیس در فیفا پرداخت شود. 

اتفاقی که تا همین چند وقت قبل فیفا زیربار آن نمی رفت و شاهد 

این بودیم که در موضوع پرونده استقلال با مهاجم کروات خود فیفا 

به سادگی نپذیرفت که پول پروپیچ را از محل درآمد آبی ها پرداخت 

کند اما ظاهرا اوضاع به کام پرسپولیسی هاست و شرایطی که کرونا 

در دنیا ایجاد کرده باعث شـــده فدراسیون جهانی فوتبال در این 

زمینه با تیم های ایرانی نرم تر از گذشـــته برخورد کند. خواجه وند 

در این خصوص به »فرهیختگان« گفت: »بعد از درخواســـت ما از 

فیفا به تازگی نامه ای از این مرجع به دســـت ما رسیده که نشان 

می دهد پرداخت دســـتمزد دستیاران برانکو از محل درآمدهای 

باشگاه پرسپولیس در فیفا درحال سپری کردن پروسه قانونی اش 

اســـت. البته فیفا نامه ای رســـمی به ما نداده که با درخواست ما 

مخالفت یا موافقت شده است اما همین فرمی که برای ما ارسال 

شده در زمانی که می خواستیم طلب نیلسونیا گابریل را بپردازیم 

برای ما ارسال شد و این نشان می دهد که ان شاءالله مشکلی در 

این زمینه وجود نخواهد داشت و به زودی با دستیاران این مربی 

تسویه حساب می شود.«

با این حساب باید گفت که احتمالا دستیاران پروفسور در پرسپولیس 

بعد از بیش از یک سال می توانند به باقی مانده حقوق شان برسند 

و البته نکته مهم اینجاست که آنها زودتر از سرمربی تیم به حق و 

حقوق شان می رسند.

باقیماندهطلبفیفاقابلپرداختبهبرانکواست
یکی از مواردی که این روزها تسویه حساب با برانکو و کلا طلبکاران 

خارجی را ســـخت کرده به قیمت ارز در کشـــور باز می گردد که 

روند به شـــدت صعودی در پیش گرفته و شـــاید تهیه ارز را برای 

باشگاه ها بسیار سخت کرده باشد. به همین جهت پرسپولیسی ها 

تلاش می کنند بدهی به خارجی هایشـــان را از محل درآمدهای 

ارزی شـــان پرداخت کنند که البته با توجه به محدود بودن این 

درآمدها مشخص نیست که این درآمدها بدهی سرخ ها را پوشش 

می دهد یا خیر!

یکی از درآمدهای ارزی پرسپولیس پولی است که سرخ ها از بابت 

انتقال علیرضا بیرانوند به باشگاه آنتورپ بلژیک باید دریافت کنند. 

این پول که قرار بود 550 هزار دلار باشد حالا با کسر 35هزار دلار 

مواجه شده است که ظاهرا این پول باید به تیم نفت تهران پرداخت 

می شد که با توجه به انحلال این باشگاه، فدراسیون صاحب آن 

می شود. با این حساب پرسپولیسی ها 515هزار دلار بابت بیرانوند 

در اختیار دارند و باید حدود 500 هزار دلار دیگر هم جور کنند تا 

با برانکو و البته دستیارانش تسویه حساب شود.در این بین بدهی 

به مارکو هم وجود دارد که مشخص نیست چرا پرسپولیسی ها پول 

این مربی را هم به همراه دو مربی دیگر از محل درآمدهای خود در 

فیفا پرداخت نکرده اند.

ســـرخ ها حالا کمتر از 400هزار دلار در فیفا دارند که می توانند 

برای پرداخت بدهی هایشان از آن استفاده کنند. اما آیا می توان 

بخشی از بدهی سرخ ها به برانکو را هم با این پول پرداخت کرد. 

معاون حقوقی پرسپولیس در این خصوص گفت: »این درآمد ما 

در فیفاست و اگر فیفا با اصل پرداخت این مبلغ مخالفتی نداشته 

باشـــد که تا به حال نداشـــته، می توانیم آن را به عنوان بخشی از 

بدهی برانکو به حساب ایشان واریز کنیم. البته مشخص نیست 

که رسول پناه مدیریت باشگاه چه تصمیمی برای نحوه پرداخت 

این مطالبات در نظر دارد اما اگر تصمیم ایشـــان این باشد که از 

مطالبات مان در فیفا بخشی از بدهی کادرفنی اسبق را بپردازیم 

قطعا می توانیم با فیفا نامه نگاری کنیم.«

برانکوآخرینپیشنهادراهمنپذیرفت
پیش از این درخصوص توافق با ســـرمربی کروات اسبق سرخ ها 

نوشـــته بودیم که رسول پناه حدود 300هزار یورو تهیه کرده و آن 

را در باشگاه نگه داشته تا بتواند با برانکو توافق کند. هرچند این 

توافق درنهایت صورت نگرفت و پرسپولیس مجبور شد مطابق حکم 

فیفا به برانکو پول بدهد اما در پیشنهاد جدیدی که سرخ ها به این 

مربی دادند مشخص شد مبلغ عنوان شده هنوز هم در باشگاه وجود 

دارد. پرسپولیسی ها در تازه ترین پیشنهاد به برانکو از او خواستند 

که 800هزار یورو را نقد بگیرد و 150هزار یورو هم از مطالبات شان 

در فیفا دریافت کند و 100هزار دلار مبلغ فیفا را در فرصتی یک 

ماهه پرداخت کنند. ظاهرا این 800 هزار یورو پولی اســـت که از 

باشگاه آنتورپ دریافت شده به علاوه مبلغی که در باشگاه وجود 

دارد. خواجه وند در این خصوص به »فرهیختگان« گفت: »اینکه 

پیشنهاد جدید به برانکو چه بوده و چه مفادی داشته را در جریان 

نیستم اما می دانم که ایشان آخرین پیشنهاد باشگاه را هم نپذیرفته 

و خواهان دریافت تمام مطالبات شان به صورت یکجا شده اند.«

هنوزباکالدرونتوافقنشدهاست
صحبت های مهدی خواجه وند در برنامه فوتبال برتر و تشکر او از 

کالدرون بابت همکاری اش با پرسپولیس در جهت توافقی خارج از 

فیفا باعث شد که بسیاری از رسانه ها اشتباه برداشت کنند که این 

مربی آرژانتینی با سرخ ها به توافق رسیده و خیلی از این رسانه ها 

خبر توافق پرسپولیس با کالدرون را روی خروجی رسانه شان قرار 

دادند اما ظاهرا این یک سوءتفاهم است که رسانه ها با آن درگیر 

شده اند و مذاکرات با وکیل این مربی و شخص کالدرون در جریان 

است تا طرفین بتوانند به زودی به توافق جدیدی دست پیدا کنند.

معاون حقوقی باشگاه پرسپولیس در این خصوص گفت: »در آن 

برنامه حرفی از توافق نزدم و تنها گفتم که مذاکرات در جریان است 

و تا اینجای کار توافقات خوبی بین ما صورت گرفته تا این پرونده را 

خارج از فیفا حل و فصل کنیم. بارها از دوستان رسانه ای خواهش 

کرده ام که چون من یک فرد حقوقی هستم به ماهیت کلمات من 

اهمیت بدهند تا دچار سوءتفاهم نشوند. باز هم تاکید می کنم 

مذاکرات همچنان در جریان است و توافقات اولیه صورت گرفته 

اما هنوز این توافقات نهایی نشده است.«

شکایتازاستوکسبهکمیتهانضباطی
فدراسیونفوتبال!

چند صباحی می شود پرسپولیســـی ها به دلیل بدقولی و البته 

بی انضباطی اســـتوکس با این بازیکن به صورت یک طرفه فسخ 

قرارداد کرده اند اما مدتی است پرسپولیسی ها با استناد به قراردادی 

که گفته می شـــود بسیار سفت و سخت با این بازیکن بسته شده 

قرار است به فیفا شکایت کرده و از این بازیکن غرامت بگیرند که هر 

بار هم این موضوع بنابر دلایلی عقب می افتد. این بازیکن علاوه 

بر غرامتی که در بندهای قراردادش ذکر شده باید پولی را هم که 

به عنوان پیش پرداخت از ســـرخ ها دریافت کرده و حدود دوسوم 

کل قراردادش را در بر می گیرد را نیز بازگرداند. خواجه وند در این 

خصوص به »فرهیختگان« گفت: »ما تشـــخیص دادیم که برای 

پیگیری پرونده این بازیکن قبل از اینکه به فیفا شکایت کنیم در 

مراجع داخلی آن را مورد پیگیری قرار دهیم و احساس می کنیم 

که می توان این پرونده را از همین طریق حل و فصل کرد. اما اگر 

دیدیم راه به جایی نمی بریم از طریق فیفا آن را دنبال می کنیم.«

حالا اینکه آیا می توان از بازیکنی که حاضر نشده برای روشن شدن 

وضعیتش به ایران سفر کند، در کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 

اقامه دعوا کرد و به نتیجه رسید، موضوعی است بسیار عجیب که 

برای دیدن نتیجه اش باید مدتی دیگر صبر کرد.
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گزارش »فرهیختگان« از پرونده های خارجی پرسپولیس؛ شکایت از استوکس به کمیته انضباطی فدراسیون ایران!

ون توافق نشده است ین پیشنهاد را هم نپذیرفت، هنوز با کالدر برانکو آخر

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامهنگار

آرســـن ونگر، ســـرمربي پیشـــین تیم فوتبال 

آرسنال انگلیس که پست رئیس توسعه جهانی 

فوتبـــال در فیفا را به عهده دارد قرار اســـت در 

یک سمینار آنلاین یا وبینار برای مربیان ایرانی 

کلاس آموزشـــی برگزار کند. این مربی باتجربه فرانســـوی که در سال ۲018 بعد از ۲۲ سال فعالیت پرثمر به 

فعالیت خود در آرســـنال پایان داد و دیگر کار مربیگری نکرد، قرار اســـت در این ســـمینار آنلاین که به همت 

کمیته آموزش فدراســـيون فوتبال برگزار می شود به مدت ۹0 دقیقه پاسخگوی سوالات مربیان ایرانی باشد. 

این سمینار اواخر شهريورماه در تهران برگزار شده و کمیته آموزش فدراسيون فوتبال درصدد آن است تا ضمن 

فراهم کردن زیرســـاخت های لازم برای برگزاری این وبینار، در اســـرع وقت مدعوین این رویداد را طبق برخی 

سازوکارها مشخص کند. بر همین اساس قرار است ونگر بعد از ارائه 45 دقیقه ای تجربیاتش از دوران حرفه ای 

مربیگری، طی 45 دقیقه نیز پاسخگوی سوالات مربیان ایرانی باشد. گفتنی است شرکت BKM انگلیس که 

یک شرکت نقل وانتقال بازیکن در اروپا به شمار می رود مقدمات برگزاری  این وبینار را فراهم کرده و این اتفاق 

با پیشنهاد عیسی براری، نماینده ایرانی این شرکت انگلیسی محقق و برگزار خواهد شد.

درانتظارچهرههایسرشناسدیگر
در همین زمینه عیسی براری، نماینده شرکت نقل وانتقال بازیکن bkm انگلیس در گفت وگو با »فرهیختگان« 

درباره اینکه این پیشنهاد چگونه و چرا به فدراسیون فوتبال ایران مطرح شده است، گفت: »در هر صورت آرسن 

ونگر از چهره های مهم فوتبال جهان به شمار می رود و به طور حتم انتقال دانش و تجربیات وی به مربیان ایرانی 

می تواند به عنوان یک نقطه عطف و یک کلاس آموزشـــی قوی و معتبر برای این دســـته از مربیان کشورمان که 

در این همایش شـــرکت می کنند به حســـاب بیاید. بنابراین و با توجه به ارتباطاتی که از طریق شرکت bkm در 

انگلیس وجود داشت ما می توانستیم از این فرصت استفاده کرده و این ارتباط و اتفاق مهم را رقم بزنیم. بر همین 

اساس و طبق جلسات و مذاکراتی که با میرشاد ماجدی، رئیس کمیته آموزش فدراسیون فوتبال طی چندین 

نوبت داشتم، فدراسیون فوتبال نیز از این پیشنهاد به گرمی استقبال کرد و قرار شد تا با هماهنگی های صورت 

گرفته از یک سو از طرف شرکت انگلیسی و از سوی دیگر از طرف فدراسیون فوتبال ایران مقدمات برگزاری این 

همایش آنلاین فراهم شود.« وی ادامه داد: »البته قرار بود ونگر با حضور در ایران به صورت مستقیم و رودررو با 

مربیان ایرانی در این جلسه آموزشی شرکت کند، اما به خاطر سمت مهمی که این مربی فرانسوی در فیفا دارد و 

همچنین مشکلاتی که شیوع بیماری کرونا در دنیا ایجاد کرد، متاسفانه با وجود تلاش هایی که شد این فرصت 

برای حضور چنین مربی صاحب کلاسی در تهران فراهم نشده است، اما مقرر شد تا سرمربی سابق آرسنال انگلیس 

به صورت وبینار یا همایش اینترنتی در این جلســـه آموزشی پاسخگوی مربیان ایرانی باشد.« براری تاکید کرد: 

»البته تلاش برای ادامه همکاری کمیته آموزش فدراسیون با چهره های مطرح فوتبال دنیا به خصوص بازیکنان 

و مربیانی که در فوتبال انگلیس کارکرده و صاحب سبک و عنوان به شمار می روند ادامه داشته و بعد از وبینار 

آموزشی ونگر، مطمئنا افراد دیگری نیز برای انتقال دانش و تجربیات خود به زودی یا به صورت حضوری و یا از 

طریق همایش اینترنتی رودرروی مربیان ایرانی قرار خواهند گرفت.«

نساجی مازندران مقابل استقلال یک امتیاز گرفت و فولاد مدعی 

را هم در قائمشهر شکست داد تا به روند کسب نتایج خوب ادامه 

دهد. این تیم شمالی باید هفته بعد به مصاف تیم پرسپولیس برود 

و طبعا بازیکنانش هم به خاطر امتیاز گرفتن از قهرمان لیگ و هم 

برای ادامه دادن روند خوب شان انگیزه بالایی دارند. محمدمهدی 

نظری یکی از همین نفرات است که مدتی بازی در تیم استقلال به 

اندازه کافی برایش انگیزه ایجاد می کند تا در این بازی برای نساجی 

گل بزند. بازی با سرخابی های لیگ بهانه خوبی بود تا حرف های 

مهاجم نساجی را بشنویم. گفت وگوی »فرهیختگان« با نظری را 

در ادامه می خوانید.

بازی خوبت مقابل تیم استقلال فقط یک گل کم داشت.

حیف شد که برخی توپ ها گل نشد. خداراشکر مقابل استقلال پرمهره 

یک امتیاز کسب کردیم. اگر آن توپم تبدیل به گل می شد شاهد بازی 

زیباتـــری بودیم و من هم راضی بودم. ولی باید اعتراف کنم پیروزی در 

این بازی برایم مهم بود و به آن رسیدم. استقلال همیشه برایم مهم بوده و 

مقابل این تیم با انگیزه بیشتری بازی می کنم. بااین حال کمک به نساجی 

درحال حاضر وظیفه من است.

نه شانس کسب سهمیه دارید و نه خطر سقوط تهدیدتان می کند. 

چرا در بازی های اخیر این همه انگیزه داشتید؟ 

موضوع کسب سهمیه و یا خطر سقوط نیست. ماه ها بازی نکرده بودیم و 

بازگشت به میادین برای بازیکنان انگیزه ایجاد می کند. از طرفی هفته های 

پایانی فصل را ســـپری می کنیم و بازی های ما با تیم های بالای جدول 

اســـت. ازاین رو بازیکنان می خواهند برای فصل پیش رو خودی نشان 

دهند و توانایی های خود را به رخ بکشند. برای ما فرقی نمی کند مقابل 

چه تیمی بازی می کنیم. حریف ما چه استقلال باشد چه پرسپولیس، 

ســـپاهان، شـــهرخودرو و یا حتی فولاد در همه بازی ها با تمام قوا بازی 

می کنیم و این تلاش ها برای آینده فوتبالی خودمان است.

عملکرد محمود فکری چطور است؟ 

از وقتی آقای فکری به تیم ما آمده اســـت بازیکنان انگیزه 

زیادی گرفتند. قبلا با ایـــن مربی کار نکرده بودم ولی 

دورادور شـــنیده بودم مربی خوب و باانگیزه ای است. 

در مدتی که به نســـاجی پیوسته متوجه شدم از نظر 

فنی تیم رشد کرده است. ضمن اینکه از نظر روحی 

و روانی بازیکنان را بالانس کرد و تیم به ثبات فکری 

و تاکتیکی خوبی رسید.

مشکلات مالی که با باشگاه استقلال داشتی، 

حل شده است؟ 

نه، متاسفانه مثل قبل است. البته سعادتمند قول هایی 

داده و گفته است هفته بعد کار مرا راه می اندازد. گویا سعادتمند در ملاقات 

با یکی از اعضای باشگاه نساجی قول دایی داده و گفته است کار مرا انجام 

می دهد. البته خودم در این جلسه نبودم و فقط در این مورد شنیدم.

به عنوان یک استقلالی ســـابق فکر می کنی دلیل افت این تیم 

چیست؟ 

استقلال بازیکنان بزرگی دارد و به هیچ کدام شان جسارت نمی کنم ولی 

در زمانی که من در تیم استقلال بازی می کردم همه نفرات اسم بزرگی 

داشتند. از بس نام ها بزرگ و بازیکنان تاثیرگذار بودند که می توانیم بگوییم 

استقلال شبیه تیم ملی بود. به بازی تیم ملی با کره جنوبی در آن زمان 

نگاه کنید؛ چه تیم بزرگ و پرمهره ای بود، نیمی از آن تیم استقلالی ها 

بودند. از نظر من تنها راه نجات تیم استقلال بازیکنان این تیم هستند. 

آنها باید دست به دست هم بدهند و تیم را نجات دهند. این تیم اتحاد و 

همدلی بازیکنان را می خواهد. هیچ فردی جز بازیکنان نمی تواند در این 

مقطع و با این شرایطی که تیم استقلال دارد، کمک حال این تیم باشد.

یعنی از فرهاد مجیدی کاری برنمی آید؟ 

مجیدی مربی جوانی است و فشار زیادی را تحمل می کند. من به بحث 

توانایی او کار ندارم بلکه می گویم در این مقطع بازیکنان باید به او کمک 

کنند. نتایج خوب از پس بازی خوب و تمرکز بازیکنان بیرون می آید. این 

تیم از همدل نبودن رنج می برد. نوعی گسستگی را می توان در استقلال 

دید. نمی دانم دلیل این فاصله چیست ولی می دانم مشکل بزرگ و حادی 

نیست و می توانند به راحتی حلش کنند.

چند ماه قبل همین بازیکنان با اســـتراماچونی نتایج بی نظیری 

می گرفتنـــد و حـــالا بـــا فرهـــاد 

نمی توانند؟ 

من هم همیـــن را می گویم. همین 

بازیکنان چند ماه قبل بهترین نتایج 

را می گرفتند. پس حالا هم می توانند 

با همان پتانســـیل تلاش کنند. باید 

بخواهند و باور کنند، می توانند. 

بـــه فکر  باید 

منافع تیم باشند و کمک کنند. البته این تیم بدشانسی هایی هم آورد. 

چنـــد مصدوم داد. بازیکنان کرونایی زیاد داشـــت و چند مهره کلیدی 

هفته ها تمرین نکردند و بیرون بودند. اینها تاثیر منفی خود را روی بدنه 

تیم گذاشـــته است. با همه این حرف ها استقلال باشگاه بزرگی است و 

بازیکنان باید درک کنند در چه باشگاهی بازی می کنند.

به نظر می رسد انتقاد زیادی به بازیکنان استقلال دارید؟ 

چون می دانم بازیکنان خوب و باکیفیتی هستند و می توانند به استقلال 

کمک کنند تا از شرایط فعلی خارج شود. ما در تیم نساجی می دانیم که 

این تیم هواداران بی شماری دارد و با علم به این موضوع بازی می کنیم. 

بازیکنان اســـتقلال باید بدانند در کل ایران هواداران زیادی این تیم را 

دوست دارند و این بازیکنان به راحتی پیراهن این تیم را برتن نکرده اند. 

به خاطر تلاشی که خودشان برای رسیدن به پیراهن این تیم انجام دادند و 

با علم به اینکه تیم شان هواداران بی شمار دارد باید حرفه ای تر رفتار کنند. 

توقع از این بازیکنان بالاتر از آن چیزی اســـت که بخواهید تصور کنید. 

ازاین رو از نظر بدنی و شـــرایط بازی همیشه باید در اوج باشند و بهترین 

کیفیت را ارائه دهند. مردم این تیم را دوست دارند و می خواهند تیم را در 

جایگاه بالایی ببینند. من فکر می کنم این بازیکنان می توانند بهتر از این 

باشند و جای خالی آنهایی که نیستند را پر کنند. چون بازیکنان خوب و 

درجه یکی هستند که به استقلال رسیدند و برای این تیم بازی می کنند.

وقفه ای که در مســـابقات لیگ برتر به وجـــود آمد چقدر در افت 

تیم هایی مثل استقلال تاثیرگذار بود؟ 

از نظر من هیچ تاثیر منفی ای نداشت، چراکه سه ماه استراحت و یک ماه 

بدنسازی کردند. کرونا ترسی را در فوتبالیست ها به وجود آورد ولی فوتبال 

یک نبرد تن به تن است و هر تیم و هر بازیکنی باید حقش را در زمین بگیرد. 

اگر تعطیلی بود برای همه بود و نمی توان گفت یک تیم ضرر کرد و یک تیم 

سود برد. هر تیم و هر بازیکنی فرصت آماده سازی داشت و این خود افراد 

هستند که براساس تلاش شان مشخص می کنند چقدر موفق باشند.

بازی با پرسپولیس را چطور می بینی؟ این تیم قهرمان شده و بمب 

انگیزه است! 

پرســـپولیس خیلی تلاش کرد. تیم یکدست و خوبی است. آنها 

انگیزه های زیادی برای قهرمان شدن داشتند و به این تیم تبریک 

می گویم. اما همان طور که گفتم بازیکنان ما هم انگیزه دارند. تیم 

ضعیفی نیســـتیم و می توانیم برای قهرمان لیگ شاخ و شانه بکشیم. 

باید دید پرسپولیسی ها با وجود قهرمانی باز هم میل به بردن دارند. شاید 

انگیزه تیم ما بر انگیزه تیم آنها غلبه کند و برنده از میدان خارج شـــویم. 

تنها مشکل تیم ما فشار مسابقات است، چراکه تیم مان به شدت خسته 

اســـت. دو بازی سخت با استقلال و فولاد داشتیم و حالا باید برای بازی 

با تیم پرسپولیس آماده شویم. برگزاری سه بازی سخت با تیم های بالای 

جدولی در مدت یک هفته می تواند تاثیرات منفی خود را روی تیم مان 

بگذارد. بااین حال امیدوارم با درایت مربیان بهترین نتیجه را کسب کنیم 

و از این همه فشار آسیب نبینیم.
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